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Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. 3 vedrørende B152 stillet 19. maj 2016 efter 

ønske fra udvalget. 

Spørgsmål nr. 3 

”Havde ministeren forudset den store koncentration af kvoter og heraf følgende ændring i fiskeriflåden 

og i landingshavne?” 

Svar 

Før indførslen af Ny Regulering i 2007 havde vi en situation, hvor der var flere fartøjer end fiskeriet 

kunne bære. Det var derfor hensigtsmæssigt at reducere antallet af fartøjer, så kapaciteten passede 

bedre til fiskerimulighederne, samtidig med at det gav muligheden for, at fartøjsejere, som ønskede at 

sælge deres fartøjer og kvoter, kunne forlade fiskeriet med skindet på næsen.  

 

Vi kan se, at indtjeningen er blevet markant forbedret siden indførslen af Ny Regulering. Det er rigtigt, 

at kvoterne er blevet koncentreret på færre hænder end før Ny Regulering, men det har også været 

meningen. Som ønsket har vi i dag en flåde af mere effektive og rentable fiskefartøjer. 
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